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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Wyrzysku  w dniu  25  stycznia  2016  r.  w punkcie

dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział, że przy drodze powiatowej naprzeciwko sklepu leży

znak, którego ktoś zahaczył jak było ślisko. Następnie radny powiedział, że chciałby zwrócić uwagę

na brak oświetlenia na Marynce. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zostało stworzone zestawienie

dotyczące  remontu  i  wszystkich  potrzeb  gminnego  oświetlenia.  Kontynuując  Pani  Burmistrz

powiedziała, że na początku lutego jest umówiona z dyrektorem generalnym Enei, który już był ale

prosił aby stworzyć plan takich potrzeb. W związku z tym wszystko zostało naniesione na mapy

zgodnie z potrzebami i kiedy Pan Dyrektor wróci z urlopu to się usiądzie do tego oraz skonsultuje

co można zrobić. Kończąc Pani Burmistrz powiedziała,  że najpierw chce się w ramach umowy

na konserwację i modernizację, a następnie w ramach własnych środków finansowych.  

(...)

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział, że mówi się o rewitalizacji i nachodzi pytanie kiedy

będzie remontowany urząd?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  jest  się  na  etapie

przygotowania  dokumentacji  czym  zawiaduje  Pani  Sekretarz.  Kontynuując  Pani  Burmistrz

powiedziała,  że posiada się zgodę konserwatora zabytków, który musi zatwierdzić pomysły aby

stały  się  planem.  Następnie  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  konserwator  nie  wyraził  zgody

na wymianę drzwi zewnętrznych po obu stronach i zezwolił na ich renowację, która będzie droższa

od takich nowych drzwi. 

Pani  Wiesława Krasocka – Sekretarz MiG Wyrzysk powiedziała,  że w projekcie zapisane będą

windy i toalety dla osób niepełnosprawnych. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  konserwator  nie  wyraził

również zgody na ocieplenie budynku lecz tylko odtworzenie struktury na budynku. 

Radny,  Pan  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  może  być  styropianem  2  cm  ponieważ



mieszkaniec Osieka mając zabytkowy budynek tak zrobił.  

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że w ogóle nie wyrażono zgody

na  ocieplenie  lecz  na  oczyszczenie  elewacji,  wyfugowanie  i  odnowienie,  co  będzie  dużo

kosztowało. 

Radny,  Pan Piotr Radwański powiedział,  że  po  roku czasu  oraz  po  dzisiejszych rozmowach

z  Panem  Prezesem  doszło  się  do  wniosku,  że  będzie  dokonywany  wywóz  nieczystości

z miejscowości Bagdad. Wyjaśniając radny powiedział, że Pan Prezes przedstawił wstępną umowę,

a jest to początek generowania zysku ponieważ spółka jest przedsiębiorstwem.  

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że uwzględnia się wszystko lecz

procedura robienia pewnych rzeczy jest długa.

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział,  że podkreśla jeszcze raz wniosek o prąd w centrum

sportu. 

Radny, Pan Piotr Kuna powiedział, że radny chce zrobić coś dla Glesna lecz czy do przyłącza

dojdzie to już powinno się słać pisma ponieważ może to trwać nawet z rok czasu. 

Radny,  Pan Leszek Matuszewski powiedział,  że  jeżeli  mowa o prądzie  to  tak  samo chciałby

zwrócić uwagę na ulicę Za Skansenem. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jest to ta sama sytuacja jak

w poprzednim przypadku i wszystko jest oznaczone ponieważ Pan Burmistrz był na wizji z radnym

Piotrowskim. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział,  że został zatrzymany przez Panią  ochrona danych

osobowych,  która w 2014 roku uległa wypadkowi,  o czym rozmawiała z Panią Burmistrz i  nie

uzyskała  do  tej  pory  odpowiedzi.  Wyjaśniając  radny  powiedział,  że  ta  Pani  zatrzymała  Panią

Burmistrz na spacerze gdzie przedstawiła informacje, że uległa wypadkowi na działce przyległej do

starego mostu  i złamała sobie rękę oraz wybiła zęby. Natomiast były pisma, że to nie jest teren

gminy i wysłano pisma do starostwa, a starostwo odpisało, że teren jest własnością gminy. Kończąc

radny dodał, że ta osoba nie uzyskała żadnej odpowiedzi i zastanawia się czy ma iść od razu do

sądu, a nikt nie podjął rozmowy i nie udzielił żadnej odpowiedzi. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że udzieliła odpowiedzi tej Pani,

że  jeżeli  posiada dokumentację  to  ma złożyć  wniosek ponieważ nie  jest  się  w stanie  wiedzieć

o wszystkich sprawach zaistniałych za poprzednią burmistrz. 

Pani Wiesława Krasocka – Sekretarz MiG Wyrzysk powiedziała, że rzeczywiście była to sprawa

sporna ponieważ chodziło o teren przy starym moście i wspomniana Pani wystosowała wniosek

do urzędu, a urząd skierował do starostwa gdzie uzyskano odpowiedź, że teren należy do gminy.

Kontynuując Pani Sekretarz powiedziała, że w związku z tym sprawa została skierowana do TUW-
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u ponieważ miało się w tym czasie z nim jako ubezpieczycielem podpisaną umowę. Towarzystwo

Ubezpieczeń  Wzajemnych  zwróciło  się  do  Pani  ochrona  danych  osobowych o  przekazanie

bliższych  informacji  w  postaci  zeznań  świadków  i  z  tego  co  wiadomo  Pani  ochrona  danych

osobowych nie  przesłała  żadnych innych dokumentów. Kończąc Pani  Sekretarz powiedziała,  że

można skserować wszystkie dokumenty jakie się posiada i przedstawić je Panu radnemu.

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że chodzi o to aby udzielić odpowiedzi Pani ochrona

danych osobowych. 

Pani  Wiesława  Krasocka  –  Sekretarz  MiG Wyrzysk powiedziała,  że  odpisze  się  Pani  ochrona

danych osobowych i załączy ksero dokumentacji ponieważ TUW prowadził już w imieniu gminy

całą korespondencję jako ubezpieczyciel. 

Radny,  Pan  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  został

zawarty punkt dotyczący remontu budynku domu kultury w Osieku nad Notecią. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jest się w trakcie dokonywania

planu remontu budynku w Osieku lecz w WPF-ie zapis dotyczył przyłącza gazowego. 

Radny,  Pan  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  sporo  dzieje  się  w  drogach  w  Karolewie,

Młotkówku  czy  Konstantynowie.  W  związku  z  tym  radny  zapytał,  czy  jest  coś  planowane

w Osieku jeżeli chodzi o drogi?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  w  WPF-ie  mówi  się

o  inwestycjach,  które  wymagają  specjalistycznych  projektów  aby  włożyć  je  do  programu.

Natomiast inne niekoniecznie obwarowane są  ustawą iż muszą spełniać takie czy inne parametry. 

Radny,  Pan  Zbigniew  Piotrowski zapytał,  czy  lista  dotycząca  nowych  punktów  oświetlenia

została  zamknięta?  Wyjaśniając  radny  powiedział,  że  spotkał  go  prezes  spółdzielni  bloków

dąbkowskich i zadał pytanie odnośnie oświetlenia. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  należy sprawdzić  czy jest

to grunt spółdzielni czy gminny i w związku z tym należy podejść do pracownika oraz sprawdzić

kogo własnością jest wskazany teren. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że radny Piotrowski poinformował, że był na takiej

wizji i ma nadzieję, że założony plan dotyczący oświetlenia jest wystarczający. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że nic nie odbywa się bez radnych

ponieważ  to  oni  znają  potrzeby  mieszkańców  swoich  okręgów,  a  pozostała  kwestia  aby  jak

najwięcej wyciągnąć ze strony Enei. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że poczynione były

negocjacje i nic nie kosztowała gminę inwestycja na ulicy Staszica za kwotę 300 tys. zł.

Radny,  Pan  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  chciałby  podziękować  Panu  Burmistrzowi

za podjęcie działań kiedy podczas świąt w centrum Osieka nie było prądu. 
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Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy 
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